
 

 

Správa primátora a mestského úradu od 22. októbra 2021 do 13.12.2021, 
predložená na 33. zasadnutie MZ 

 
Koncom októbra som sa na pozvanie prednostky Okresného úradu Košice – okolie JUDr. Zuzany 
Vozár Kakaščíkovej zúčastnil pracovného stretnutia so štátnym tajomníkom Ministerstva 
investícií, regionálneho rozvoja a informatizácia pánom Dušanom Veličom a riaditeľom 
Environmentálneho fondu s pánom Ľubomírom Vačokom. Stretnutie sa uskutočnilo na základe 
iniciatívy prednostov okresných úradov v Obci Dargov.  
 
Začiatkom novembra som sa zúčastnil online zasadnutia prezídia ÚMS a republikovej rady ÚMS, 
na ktorých sme prerokovali informácie k Plánu obnovy a odolnosti a novému Programovému 
obdobiu 2021-2027 a aktuálne legislatívne návrhy s dopadom na samosprávy. Taktiež sa zúčastnil 
pracovného stretnutia Združenia miest a obcí údolia Bodvy v Mokranciach vo veci obstarania 
energií.  
 
Koncom novembra sa konalo online rokovanie Republikovej rady ÚMS. Témou rokovania boli 
aktuálna epidemiologická situácia a platné opatrenia, daňová revolúcia a stanovisko ÚMS.  
 
 
Na úseku kancelárie primátora: 
V období od 22. októbra som prerokoval záležitosti mesta s organizáciami a obyvateľmi mesta 
Moldava nad Bodvou v celkovom počte: 12-krát. V tomto období som 2 x zvolal zasadnutie 
Mestskej rady a 2 x zasadnutie Mestského zastupiteľstva.  
 
 
Na úseku mestského úradu: 
Mestský úrad postupne realizoval plnenie prijatých uznesení mestským zastupiteľstvom a pripravil 
poklady k jednotlivým zasadnutiam mestskej rady, komisiám MsZ a k zasadnutiu mestského 
zastupiteľstva.  
V rámci mestského úradu sa venovala pozornosť príprave verejných obstarávaní – bolo pripravené 
a spustené verejné obstarávanie na rekonštrukciu kina, na kontrole je ešte stále VO na 
rekonštrukciu bývalej STS. Bolo ukončené verejné obstarávanie na dodávku plynu a mesto 
pripravilo podklady k verejnému obstarávaniu na dodávku elektriny. VO prebehlo, nikto sa do 
súťaže neprihlásil. Dodávateľ elektriny bude vybraný priamym zadaním. Predpokladaná cena - 150 
Eur/MW. V súčasnosti je v procese VO na zabezpečenie kybernetickej bezpečnosti. 
V rámci realizovaných investícií je odovzdaná stavba na prestupné bývanie – pokračuje priebežne 
podľa harmonogramu, boli zrealizované práce pri výstavbe atletickej dráhy a práce prebiehajú aj 
pri výstavbe multifunkčnej haly.  
V rámci realizácie projektov sa rozbehli aktivity v rámci nórskych fondov – zamestnaná riaditeľka 
p. Mgr. Sylvia Strámová a dve zamestnankyne. Pred odovzdaním je stavba na rekonštrukciu F-
klubu a učebne. Po podpise je projekt NRO na zhotovenie infotabúľ.  
Boli zaslané projekty na Modernizáciu kultúrneho domu, na rekonštrukciu oplotenia MŠ na ulici 
Severná.  
V rámci ekonomického oddelenia sa dokončila konsolidovaná účtová závierka, prebehlo jej 
overenie audítorom a bol predložený rozpočet na rok 2022, s výhľadom na roky 2023 a 2024. 
V rámci správy zelene sa začali výruby a orezy stromov po schválení Odborom životného 
prostredia a zrealizovala sa vianočná výzdoba. V rámci odpadového hospodárstva od 1.11.2021 za 
začalo váženie odpadu a začala sa príprava VO na zvoz komunálneho odpadu. 
V rámci každodennej činnosti sa zabezpečovali protipandemické opatrenia v zmysle vyhlášok 
RÚVZ.  


